
PROTOKÓŁ NR IV/2016 

Z ZEBRANIA Z SOŁTYSAMI I PRZEWODNICZĄCYMI ZARZĄDÓW 

OSIEDLOWYCH  

ODBYTEGO 13 PAŹDZIERNIKA 2016 ROKU  

W spotkaniu uczestniczyli: 

1. Barbara Białkowska – Z-ca Burmistrza MiG 

2. Przedstawiciele rad sołeckich i przedstawicieli zarządów osiedli. 

3.  

T. Substyk – Burmistrz MiG – powitała zebranych i zaproponowała ustalenie terminów 

zebrań wyborczych w miesiącu listopadzie br. 

Ustalono następujące terminy zebrań: 

Sołectwo Przyłubie - 9.11.2016 r. godz. 17.00 (świetlica) 

Osiedle Staromiejskie - 14.11.2016 r. godz. 17.00  (sala konf. UMiG) 

Osiedle Toruńskie - 15.11.2016 r. godz. 17.00 (aula Zespołu Szkół) 

Osiedle Leśne - 16.11.2016 r. godz. 17.45  (sala konf. UMiG) 

Sołectwo Chrośna - 17.11.2016 r. godz. 17.00 (świetlica) 

Sołectwo Kujawska -22.11.2016 r. godz. 17.00 (świetlica "Jagódka") 

Sołectwo Otorowo - Makowiska - 23.11.2016 r. godz. 17.00 (świetlica "Makowianka") 

Osiedle Rudy - 23.11.2016 r. godz. 17.00 (świetlica "Makowianka") 

Osiedle Robotnicza - 24.11.2016 r. godz. 17.00 (sala konf. UMiG) 

 

B. Białkowska – przedstawiła zebranym informacje dot. rewitalizacji miasta i gminy Solec 

Kujawski. Przypomniała, że 14 października br. upływa termin zgłoszeń na członków 

Komitetu Rewitalizacji Miasta i Gminy Solec Kujawski na lata 2016 – 2023.  

 

Zaprosiła zebranych na 14.10.2016 r. na godz. 13 na uroczyste zakończenie projektu 

„rekultywacji terenów poprzemysłowych po P.P. Nasycalnia Podkładów Kolejowych. Na 

uroczystości odbędzie się również rozstrzygnięcie konkursu na wykonanie prac projektowych 

stworzonych przez studentów UTP w Bydgoszczy dot. rewitalizacji i zagospodarowania Placu 

Jana Pawła II. 

 

Ponadto zaprosiła zebranych do licznego udziału w VII Festynie Osiedli i Sołectw, które 

odbędzie się 15 października br.  



Budżet miasta i gminy Solec Kujawski: 

 

B. Białkowska – jesteśmy w trakcie kształtowania projektu budżetu miasta i gminy Solec 

Kujawski na 2016 rok. Do 15 listopada br. Burmistrz ma obowiązek przedłożyć projekt 

budżetu na 2015 rok Radzie Miejskiej.  

 

Plany inwestycyjne na 2017 rok:   

 

B. Białkowska – jeśli uda się pozyskać dofinansowanie z Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego to przystąpimy do utwardzenia ul. Ogrodowej. 

W ramach ZIT chcemy również realizować budowę ścieżek rowerowych na terenie gminy.  

W pierwszej kolejności gmina będzie partycypować w kosztach budowy ścieżki z Otorowa do 

Solca Kujawskiego (do ul. 22 Lipca, wspólnie ze Starostwem Powiatowym). 

Gmina może realizować inwestycje tylko ze środków pochodzących ze sprzedaży majątku.  

Trwa również opracowywanie projektu utwardzenia ulic na Osiedlu Leśnym.  

W br. przewidujemy również oświetlenie świąteczne w ul. Leśnej, do ul. Zbożowej. 

Trwają rozmowy związane z przeprawą promową przez Wisłę.  

Dodała, że samorządowcy, mieszkańcy wzięli udział w konferencji dotyczącej budowy 

stopnia wodnego w Siarzewie i kolejnych na odcinku dolnej Wisły. Spotkanie odbyło się,  

w Gminnym Ośrodku Kultury w Raciążku, gminie, gdzie planowana jest budowa drugiego 

stopnia, zorganizował Związek Gmin Ziemi Kujawskiej, który rozpoczął kampanię zbierania 

podpisów pod poparciem dla inicjatywy kaskadyzacji Wisły. Wśród uczestników  

i sygnatariuszy apelu była również burmistrz Teresa Substyk. 

 

J. Ostrowski – Sołtys Soł. Przyłubie – zwrócił uwagę na niską ilość środków finansowych 

przeznaczonych na działalność rady sołeckiej w Przyłubiu. Czy plan ten zostanie zwiększony 

do końca roku ? 

 

B. Białkowska – dopyta Panią Dyrektor Wydziału Administracji, która jest odpowiedzialna 

za środki przeznaczane pod działalność rad sołeckich i osiedlowych.  

Dodała, że w przyszłym roku planujemy przestąpić do opracowania projektu modernizacji 

świetlicy w Przyłubiu oraz świetlicy w ul. Kujawskiej.  

 



K. Firgolski – Przewodniczący O. Leśnego – Gmina sprzedała Inkubator 

Przedsiębiorczości, Czy Gmina planuje dzięki temu w 2017 r. utwardzić ulice na Osiedlu 

Leśnym.  

 

B. Białkowska – Gmina przystąpiła do opracowania projektu ulic na Osiedlu Leśnym.  

W pierwszej kolejności wykonane zostaną ul. Prosta, Zbożowa i Wiejska.   

 

R. Bisaga – Przewodniczący O. Robotniczego – Czy wiadomo już co dalej z terenami na  

O. Robotniczym ? 

 

B. Białkowska – więcej informacji będziemy mogli przekazać na zaplanowanym zebraniu.  

W br. ZGK Sp. z o.o. planuje wykonanie sieci wodociągowej na „dolnych blokach”, 

natomiast w 2017 r. wykonanie sieci kanalizacyjnej.  

Ponadto Gmina wystąpiła o przekazanie budynków 5, 9 i 9A. Planujemy kolejne spotkanie  

w sprawie O. Robotniczego z Wojewodą Kuj. – Pom. 

 

S. Olejniczak – Przewodnicząca Rady Sołeckiej Soł. Chrośna – czy w 2017 r. 

przewidziano budowę ścieżki rowerowej prze las do wsi Chrośna ?    

 

B. Białkowska – jest to droga powiatowa, sprawę budowy ścieżki do wsi Chrośna należałoby 

uzgodnić ze Starostwem.  Gmina mogłaby partycypować w kosztach jej budowy. Na razie 

jesteśmy na etapie kształtowania budżetu na 2017 r.  

 

J. Kaczmarek – Przewodnicząca O. Rudy – zapytała o losy mieszkań w tzw. „pałacyku” 

 

B. Białkowska – Gmina przejmie dwa mieszkania w „pałacyku” na własność. Czekamy na 

zawarcie aktu notarialnego.     

 

J. Kaczmarek – Przewodnicząca O. Rudy – Czy Gmina utwardzi odcinek drogi od krajowej 

„10” do pierwszych bloków ?  

 

B. Białkowska – jest to droga należąca do Nadleśnictwa i w ich gestii leży utwardzenie tej 

drogi.  

 



G. Walukiewicz – Przewodnicząca Rady Sołeckiej Soł. Otorowo – Makowiska – prośba  

o wpłynięcie na właścicieli terenów znajdujących się za ogrodzeniem po byłym przedszkolu 

w Otorowie aby uporządkowali ten teren.  

 

B. Białkowska – temat Gminie znany, jest problem z tym budynkiem.  

 

K. Firgolski – Czy w 2017 r. przewidziano remont ul. Leśnej ? 

 

B. Białkowska – zostanie opracowany projekt. Jest to droga należąca do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich. Trwają rozmowy z ZDW.     

       

Spotkanie zakończono o godz. 17.45. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Ciudzińska 

 


